
 
 

 

NAPOVEDNIK DOGODKOV OD 24. DECEMBRA 2010 DO 3. 
JANUARJA 2011 
Petek, 24. december 2010:  

 sveti večer 
Sobota, 25. december 2010:  

 božič  
Nedelja, 26. december 2010: 



 dan neodvisnosti in enotnosti 
 Štefanovo 

Ponedeljek, 27. december 2010:  
 ob 20.30 uri humanitarni božično-novoletni koncert Slovenskega okteta in Klape Cambi v dvorani Lent v 

Mariboru (več informacij v vabilu na dnu E-novičnika SLS) 
Torek, 28. december 2010:  

 ob 20.30 uri humanitarni božično-novoletni koncert Slovenskega okteta in Klape Cambi v dvorani 
Komunalnega centra v Domžalah (več informacij v vabilu na dnu E-novičnika SLS) 

Sreda, 29. december 2010:  
 svetovni dan biotske raznovrstnosti 
 ob 17. uri zadnja seja OO SLS Štore v letu 2010 v Restavraciji  TRAČ  CENTER    v  Celju  (prijave: 

bojana.kroflic@simbio.si) 
Petek, 31. december 2010: 

 Silvestrovo 
Sobota, 1. januar 2011:  

 novo leto 
 svetovni dan miru 

Nedelja, 2. januar 2011:  
 novo leto 

SLS O NOTRANJEPOLITIČNIH TEMAH 
SLS: ČAS JE, DA SLOVENSKA DRŽAVA ODRASTE 
Ob 20. obletnici plebiscita o samostojnosti Slovenije je treba preseči pubertetniška prerekanja in delitve na »leve« in 

»desne« 
Ljubljana, 22. december 2010 – V teh dneh se z mešanimi občutki 
spominjamo 23. decembra 1990, nedelje, ko se je 88,5 % od 93,2 % volivk 
in volivcev, kolikor se jih je plebiscita udeležilo, odločilo, naj Republika 
Slovenija postane samostojna in neodvisna država. »Takrat teh mešanih 
občutkov nismo poznali. Marsikdo se še spominja veselja ali že kar evforije 
ob spoznanju – enotni smo, skupaj smo, Slovenke in Slovenci bomo po 
dolgih stoletjih spet imeli lastno državo, ki jo bomo sami upravljali, v kateri 
bomo govorili slovenski jezik in v kateri nam končno ne bo nihče več govoril, 
kaj moramo delati, kako, kdaj in zakaj,« pravi predsednik SLS mag. Radovan 
Žerjav. Po dvajsetih letih pa po njegovih besedah nismo več prepričani, ali je 
res tako. »Če si nalijemo čistega vina – danes ne živimo v sanjah, ki smo jih 
sanjali dvajset let nazaj, mnogo je razočaranj, marsikaj je šlo narobe po 
osamosvojitvi, od privatizacije naprej do današnje razgalitve prikrojevanja 
pravne države za politične in kapitalske elite … A na nas vseh je, da spet 
najdemo to veselje, ki nas je prevevalo pred dvajsetimi leti, in da se 
potrudimo, da našo – slovensko – državo v vseh sistemskih okvirih, ki ta hip 
žal nikakor ne delujejo vzorčno, nekateri niti ne zadostno, postavimo tja, 
kamor sodi – na piedestal resnične demokracije v vseh pogledih: tako pri 
dosledni delitvi vseh treh vej oblasti, spoštovanja zakonov, vladavine prava 
kot človekovih pravic in svobode govora,« ob 20. obletnici plebiscita o 

samostojnosti Slovenije pravi predsednik SLS mag. Radovan Žerjav. ...več 
 
 

PS SLS PODPRLA PREDLOG SKUPINE POSLANCEV ZA SPREMEMBO ZAKONA O REFERENDUMU, KI BI 
OMOGOČIL EN REFERENDUMSKI DAN NA LETO 
Ljubljana, 22. december 2010 – Danes so poslanci opozicijski 
strank SLS, SDS in SNS ter poslanci PS DeSUS, nepovezani 
poslanec Andrej Magajna ter poslanca italijanske in madžarske 
narodne skupnosti so vložili predlog za spremembo zakona o 
referendumu, v katerem predlagajo en referendumski dan na leto. 
Kot so poudarili predlagatelji na današnji skupni novinarski 
konferenci, na kateri so sodelovali SDS, SLS; SNS in poslanec 
Andrej Magajna bi referendumski dan lahko imeli drugo nedeljo v 
mesecu maju. ...več 
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PISNO POSLANSKO VPRAŠANJE POSLANCA SLS FRANCA PUKŠIČA MINISTRICI ZA NOTRANJE ZADEVE 
KATARINI KRESAL 
Ljubljana, 22. december 2010 - Danes je poslanec SLS Franc Pukšič ministrici za 
notranje zadeve Katarini Kresal zastavil pisno poslansko vprašanje v zvezi s 
kandidatom za novega vodjo Uprave kriminalistične službe. Celotno vsebino pisnega 
poslanskega vprašanja si lahko preberete v nadaljevanju. ...več 
 

 

ODZIV PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA NA ODSTOP MINISTRA ZA LOKALNO SAMOUPRAVO 
IN REGIONALNO POLITIKO DR. HENRIKA GJERKEŠA 
Znano je moje odločno kritično stališče do razmerja »alkohol in volan«, ki ne moreta 
hoditi »vštric«, če hočemo zavarovati svoja življenja in življenja drugih udeležencev v 
prometu. Minister dr. Henrik Gjerkeš je storil veliko napako in zato prevzel 
odgovornost s podajo odstopne izjave. V SLS obžalujemo, da takšne odgovornosti za 
svoje, včasih še mnogo večje napake, tudi tiste, ki so se žal končale s tragično izgubo 
življenja, nimajo tudi drugi ministri sedanje vlade, kot na primer v primeru afere 
bulmastifi, kjer je očitno zaradi zavestno povzročenih protizakonitih ravnanj v 
upravno-pravnem postopku prišlo do nezakonite vrnitve dveh krvoločnih bulmastifov 
in s tem posledično tudi do povzročitve nevarnosti za življenje njihovega lastnika in 
njegove tragične smrti. Naj spomnimo, tedaj nihče, niti najbolj resorni kmetijski 
minister dr. Pogačnik za vrnitev bulmastifov ni bil pripravljen niti zaradi smrti človeka 
odstopiti, odstopil je šele kasneje po vloženi interpelaciji in po ujetju v policijske 
prisluhe zaradi nekih drugih zadev, ki niso bile neposredno povezane s sporno 
vrnitvijo bulmastifov in tragedijo. 
Sicer v SLS z zaskrbljenostjo spremljamo delo Službe vlade RS za lokalno 
samoupravo in regionalno politiko, ki bo sedaj dobila že tretjega ministra brez 
listnice, saj tako pogoste menjave v vrhu vladne službe nikakor ne pripomorejo k 
učinkovitemu delu, ki je poleg siceršnje splošne manjše vneme aktualne Vlade RS 
na področju razvoja lokalne samouprave in regionalne politike že tako preveč 
upočasnjeno. 

 
 

PREDSEDNIK SLS MAG. RADOVAN ŽERJAV O PRAVNI DRŽAVI V SLOVENIJI 
V SLS že dalj časa ugotavljamo in na to tudi aktivno opozarjamo, da v Sloveniji žal očitno obstajata dve pravni državi – 
ena za preproste ljudi, ki nimajo za seboj elit in zvenečih odvetniških pisarn, in ena za elite, ki imajo denar, vpliv in 
veze. Vsi nas seveda poskušajo prepričati, da pravna država v Sloveniji obstaja in da je za vse enaka, a v to nas noben 
ne more prepričati le z besedami, pač pa nas morajo organi pregona, policija, tožilstvo in sodstvo prepričati predvsem 
s svojimi dejanji. Ko bodo dejanja takšna, da bomo sami videli na konkretnih primerih, da pravna država deluje, 
takrat bomo to tudi verjeli.  
Zavrženje ovadb v primeru bulmastifi že ne meče dobre luči na pravno državo. Menimo, da je prav, da po vsem, kar se 
je dogajalo v zvezi s to afero, po vseh dokazano protizakonitih postopkih, na kar smo v SLS ves čas vztrajno opozarjali, 
za to nekdo odgovarja. Da se zdaj ugotovi, da preprosto nihče ni kriv in da nihče ne bo odgovarjal, je hud udarec tej 
pravni državi in pravzaprav pomeni njen razkroj, za katerega so najbolj odgovorne politične, odvetniške in še kakšne 
elite. Temu se mora upreti vsa politika, še najbolj pa predsednik vlade in predsednik države, saj to preprosto ne pelje 
v pravo smer in ni dobro za našo državo.  
Če bomo dovolili, da se afere, kot sta afera bulmastifi in afera Satex, odvijajo še naprej, to pomeni, da se s tem 
strinjamo in da je to prav. V SLS pa se s tem ne strinjamo in bomo naredili vse, da bomo na te zadeve opozarjali, 
kolikor glasno se bo le dalo, saj nam trenutno kot opozicijski stranki kaj drugega ne preostane. 

O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH 
ODBOROV TER ZVEZ SLS 
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VOŠČILO RO SLS KRAS 
Vsem občankam in občanom občin Postojna, Pivka, Ilirska Bistrica, Sežana, Komen, 
Divača in Hrpelje – Kozina, še posebej pa članicam in članom ter simpatizerjem 
Slovenske ljudske stranke, in njihovim družinskim članom želimo prijetno 
praznovanje božičnih praznikov ter srečno v novem letu 2011. 
V tem božičnem času še posebej namenjamo voščilo vsem, ki trpijo zaradi bolezni ali 
jih tarejo druge življenjske preizkušnje. 
V imenu RO SLS KRAS predsednik Josip Bajc 
 

 

DELO ZU PRI SLS 
Zveza upokojencev pri SLS dobro sodeluje s Poslansko skupino SLS in se odziva na zakonske predloge, ki so zanjo 
pomembni. Pojasnjuje jim svoja stališča in jih povpraša za mnenje pred sprejemom odločitev.  
Glavna medijska tema v zadnjih mesecih je Zakon o pokojninskem in invalidskem zavarovanju – ZPIZ-2. Postal je 
pravo torišče boja med strankami, sindikati ter vlado. Na trenutke je razprava postala groteskna, če ne bi šlo za tako 
resno vprašanje preživetja bodoče upokojenske populacije. Demografski podatki v Evropi in pri nas so kritični, 
zmanjšuje se delež aktivnega prebivalstva, zvišuje se starost. Predlagani zakon prinaša rešitve, ki so sicer potrebne 
dodelave, a so boljše od sedanjega stanja. Ni jela brez dela.  
Tega se zaveda naša stranka in še posebej poslanci, ki so potrpežljivo vodili razgovore s predlagateljem zakona. 
Pričakovali so pomoč kolegov, ki imajo polna usta upokojenskih dobrot. Nič od tega!  
Tu mislim na stanovsko stranko, ki v parlamentu predstavlja upokojence. So člani koalicije, a vztrajno rušijo 
dolgoročne reformne rešitve. Na škodo mlade generacije in tudi srednje, ki se bo upokojila čez desetletje ali več. 
Zveza upokojencev pri SLS je bila kritična do nekaterih predlogov Zakona in je zahtevala njihovo spremembo. 
Poudarila je pomembnost nekaterih rešitev in podprla amandmaje naše PS. Bili so sprejeti in omogočili, da je zakon 
uspešno prestal glasovanje. 
SLS je ljudska stranka, ki v svojem bistvu nosi politično skrb in odgovornost za ljudi v okviru demokratične družbe. Pa 
naj gre za pokojninski zakon, Zakon o malem delu ali druge. Opozarja na štrleče nepravilnosti, nedoslednosti in 
kršitve zakonov. Drži se svoje načelne opozicijske drže in ji ostaja zvesta. Včasih tudi za ceno nespodobnih povabil v 
nenaravno politično orbito ali za ceno nerazumevanja sorodnih političnih struktur. 
 

Zveza upokojencev pri SLS je v tem letu z izvolitvijo novega vodstva in organov zveze 
odprla nov list na svoji dobro desetletje dolgi poti. Nadaljujemo dobro začeto delo. 
Ugotavljamo, da imamo starejši ljudje, enako kot mlajši, različne poglede na družbo in 
politiko. Vsi, ki nam je blizu politika SLS, imamo priložnost, da preko stranke 
zadovoljimo svoje interese. Izkoristimo priložnost! 
Starejši potrebujemo zdravje, razumevanje z mlajšo generacijo in okolico, v kateri 
živimo. To tudi pomeni, da moramo biti solidarni in modernega mišljenja. 
Vam in vašim domačim voščim miren božični čas in srečno novo leto 2011. 

Anton Bogataj, predsednik ZU pri SLS 

V OO SLS PIVKA 
OBISKALI IN OBDARILI VEGRADOVE DELAVCE 
Delavci velenjskega Vegrada, ki so ostali brez službe, so se znašli v 
hudi osebni stiski, saj mnogi nimajo finančnih sredstev niti za 
nakup najosnovnejših potrebščin in živil. Po oddaji Preverjeno, v 
kateri je bila prikazana huda stiska teh delavcev, so se v pivškem 
OO SLS odločili, da jim vsaj malo polepšajo te hladne dni. To ni bila 
njihova prva humanitarna akcija zbiranja pomoči, je pa bila 
zagotovo prva, ko je OO SLS zbiral pomoč za nekoga, ki ni iz njihove 



občine. Kako lep in prijazen je občutek, ko se znajdeš na preizkušnji in ti nekdo priskoči na pomoč, ne da bi prej 
zahteval in pričakoval plačilo za svoje humano dejanje. In ravno ta velika želja po pomoči je vodila ekipo OO SLS 
Pivka, da so združili moči še z nekaj prostovoljci in župnijsko Karitas Pivka na čelu z izkušeno prostovoljko Julko 
Dekleva.  
Predsednik OO SLS Pivka Andrej Godina je vzpostavil kontakt s skrbnico delavcev Vegrada, ki je zaposlena na 
velenjski občini, in je bila odziva iskreno vesela.  
Na sedežu Karitas Pivka so prostovoljke pripravile moška oblačila, ki so jih darovali domačini. Akcijo so podprli tudi 
pivški in brkinski sadjarji in v ta namen podarili 40 zabojev sladkih jabolk. Pivka, d. d., je s svojim prispevkom še 
dodatno obogatilo pošiljko – podarili so 150 kilogramov piščančjega mesa in večje število zabojev paštet.  
V akciji je sodelovalo tudi Prostovoljno gasilsko društvo Košana, ki ga je zastopal Jože Morel. Z njihovo pomočjo so 
podarjene reči prepeljali v Velenje.  
Delegacijo OO SLS iz Pivke so v Velenju pričakali predstavniki Občine Velenje ter prizadeti delavci Vegrada. Ti 
so svojim prijateljem iz Pivke po daljšem druženju le zaupali svoje zgodbe. Marsikomu je ob teh zgodbah zastajal dih 
ob enem samem vprašanju : ali je to resnično možno doživeti v EU ? Soočili so se z novo ugotovitvijo -  delavci živijo v 
težkih razmerah po samskih domovih v Velenju in še hujši revščini, zaradi česar trpijo tudi njihove družine v Bosni in 
drugih državah bivše Jugoslavije. Zato se je ekipa iz Pivke odločila, da bo z akcijo nadaljevala. V dogovoru s skrbnico 
delavcev Vegrada in prizadetimi delavci bodo akcijo zbiranja pomoči razširili še na zbiranje pomoči za žene in otroke 
nesrečnih delavcev.  
Ekipo dobrotnikov iz Pivke je v Velenje spremljal tudi župan občine Pivka Robert Smrdelj. Prisotne, ki so čakali 
pošiljko pomoči, je v hladnem dnevu pogostil s pravim domačim žganjem. Na koncu se je župan Robert Smrdelj 
zahvalil najprej vsem, ki so prispevali darove k tej zelo uspeli humanitarni akciji, in prostovoljkam in prostovoljcem za 
njihovo opravljeno delo. Stisk roke delavcem Vegrada pa je ob slovesu pomenil županovo voščilo k doživetemu 
praznovanju bližnjih praznikov v iskreni želji, da jim bo novo leto prineslo uresničitev njihovih želja po novem, lepšem, 
človeka vrednem življenju. 

NOV PROGRAM OO SLS PIRAN 
Občinski odbor SLS Piran ima v programu za leto 2011 obnovo delovanja in širitev programa dela. Duška Krnel-Umek 
in Anton Škof sta bila kandidata SLS na lokalnih volitvah v Občini Piran. Na volilnem občnem zboru 9. septembra 
2010 je bila izvoljena za predsednico OO Duška Krnel-Umek. Na občnem zboru 1. decembra, ki so se ga udeležili tudi 
predsednik Regijskega odbora SLS Slovenska Istra Leon Čebulj in člani OO SLS Izola,  so analizirali volilne rezultate 
lokalnih volitev, program Občinskega odbora v letu 2011 in priprave na referendum o Zakonu o RTV Slovenija 2010. V 
občinski odbor sta bila izvoljena Joško Joras in Anton Škof. 
Program OO SLS Piran je naslednji:  
Pridelujmo doma – kupujmo domače. Zavzemali  se bomo za skladen razvoj kmetijstva, ribištva in podeželja v 
povezavi s turizmom. Naša občina ima vse naravne danosti za razvoj vrtnarstva, sadjarstva in oljarstva. Zdrava, doma 
pridelana hrana je cilj SLS na državni in krajevni ravni.  
Urejena krajina – lepa za krajane in goste. Zavzemali se bomo za celovito in skladno urejenost naselij in krajine, da 
bo prijetna za bivanje krajanom in gostom. V Luciji bomo podpirali ureditev parka in umestitev parkov v Strunjanu, 
Fiesi in Sečovljah. Podpora za vzdrževanje kolesarske poti na levi strani Dragonje v KPSS, izgradnjo ceste do leve 
strani Dragonje in razvoj kmečkega turizma. Zavzemali se bomo  za sobivanje krajanov Sečovelj s KPSS in trženje 
njihovih potencialov. 
Morje – naravno bogastvo za sedanje in prihodnje rodove. Zavzemali se bomo za upoštevanje zgodovinskih, 
etnoloških in pravnih dejstev ter gospodarskega interesa piranske občine pri določanju meje s Hrvaško.  Zgodovinska 
občina Piran s celovitim Piranskim zalivom in prostim teritorialnim dostopom do odprtega morja bo zagotovilo za 
razvoj turizma, ribištva in pomorstva v občini in Sloveniji sedaj in v prihodnje.  

NOVICE IZ EU 
Informacije o trenutnih razpisih Evropske komisije   

* * * 
V veljavo stopil sistem energijskih oznak, ki prvič predlaga uporabo energijskih oznak za televizorje in prenavlja sistem energijskih 
oznak, ki se že uporablja za hladilnike, pomivalne in pralne stroje 
Dodatne informacije o energijskem označevanju so na voljo tule 

* * *  
Obdavčevanje: odprava čezmejnih davčnih ovir za državljane EU 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu 

* * * 
Skupno raziskovalno središče Evropske komisije (JRC) je objavilo referenčno poročilo, v katerem podaja pregled metodologij za 
ocenjevanje ladijskih emisij v zrak, opisuje tehnološke rešitve in analizira možne politike za zmanjšanje emisij ogljika in 
onesnaževanja zraka v tem sektorju. 
Referenčno poročilo pa najdete tu   

* * * 
Nov krog posvetovanj o pregledu direktive EU o delovnem času ob objavi novega poročila o izvajanju 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu 

* * * 
Komisija krepi zakonodajo o varnosti v evropski kemični industriji 
Dodatne informacije pa lahko najdete tu 

* * * 
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Svet Evropske unije je 20. decembra sprejel sklep o letni prilagoditvi osebnih prejemkov in pokojnin javnih uslužbencev Evropske 
unije za obdobje 2010/2011. 

* * * 
Evropska komisija objavila poročilo o posredni spremembi rabe zemljišč, povezani z biogorivi in tekočimi biogorivi. 
Dodatne informacije o biogorivih lahko najdete tu 
Dodatne informacije v zvezi s študijami o spremembi rabe zemljišča pa najdete tu 

* * *  
Evropska komisija potrdila začetni paket finančne pomoči v višini 100 milijonov evrov za zasedeno palestinsko ozemlje v okviru 
proračuna EU za leto 2011.  
Dodatne informacije pa lahko najdete tu 
 

*** 
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http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/10/1772&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en�
http://ec.europa.eu/energy/renewables/biofuels/biofuels_en.htm�
http://ec.europa.eu/energy/renewables/studies/land_use_change_en.htm�
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/10/1771&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en�
http://europa.eu/rapid/pressReleasesAction.do?reference=IP/10/1771&format=HTML&aged=0&language=EN&guiLanguage=en�
http://ec.europa.eu/europeaid/where/neighbourhood/country-cooperation/occupied_palestinian_territory/occupied-palestinian-territory_en.htm�
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SLS NA SVETOVNEM SPLETU 

V SLS smo se odločili, da razširimo svojo dejavnost na spletu tudi s sodelovanjem v spletni skupnosti Twitter, kjer 
boste lahko redno spremljali naše »twite«, v katerih se bomo odzivali na aktualno politično dogajanje. Spremljajte nas 

torej na Twitterju – tudi mi se veselimo branja vaših »twitov«!  

   
Še vedno pa vas vabimo, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku in tudi, da se 

pridružite  
skupini podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts�
http://twitter.com/ZerjavSLS�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�

